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Jeg hedder Karina, jeg er gift med Søren og sammen har 

vi tre drenge. Mikkel i Indskolingen på Isenvad skole, 

Frederik i Isenvad børnehus og Malthe i dagplejen.  

Jeg har lyst til at være med i skolebestyrelsen, fordi jeg 

interesserer mig for mine børns hverdag og deres 

institutioner, da det har stor betydning for dem nu og i 

deres fremtid. Det er vigtigt for mig, at børnene udvikler 

sig og har en tryg og god hverdag. 

Jeg vil også gerne være med til, at Isenvad skole og børnehus, bliver ved med 

at være et attraktivt sted at vælge, i vores lille samfund.  

 

 
Jeg hedder Dorte. Jeg er mor til Johan (C2), Vilhelm 

(indskoling) og Eskild (Børnehuset), der alle går i Isenvad. 
Jeg går meget op i, at vores børn både udvikler sig fagligt 

og socialt og lærer at behandle hinanden med respekt. Jeg 
mener, at forældre og børnehave/skole/SFO har et fælles 

ansvar for at skabe de bedste rammer for børnene, og vi 
kommer længst med et godt samarbejde både mellem 

forældre indbyrdes og mellem institutioner og forældre.  
 

 

 

 
Jeg hedder Ole Søndergaard Christiansen, gift med Karen, Jeg 

bor I Faurholt nord for Ikast med vores 3 børn – alle vores 

børn har været elever på Ikast Nordre skole, men vi har kun 

Karla tilbage i udskolingen, da de store er under uddannelse.  

Jeg har siddet i bestyrelsen i 6 år, de seneste 2 år som 

Formand. Jeg finder bestyrelsesarbejdet interessant og håber 

vi fortsat kan sætte aftryk på og arbejde for vores 

skole/børn/personale. Jeg er personligt optaget af:  

- At skabe ambassadører og bedre ejerskab blandt alle 

omkring/i skolen.  

-Et endnu bedre image/brand af vores skoler… og ikke mindst 

SGU / I klassemiljøet.  

-At gøre bestyrelsen mere synlig for forældregruppen. 

Ud over skolebestyrelsen er jeg også engageret i: samarbejdsforum for Entreprenør-

skabsskolen, som repræsentant for Erhvervslivet (forum for politikere / erhvervslivet / 

uddannelser bredt / skoleledelse / Branche organisationer etc.), samt 

Fællesskabsskolen (Forum for alle Formænd i Ikast-brande kommune), som giver en 

god indsigt samt en tydelig stemme for vores skoler. 
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Mit navn er Anja Almstrup Hald, og jeg har haft 

børn på Nordre skole siden 2016. I dag er det 

min pige Carla, der fortsat er på skolen. Hun er 

13 år gammel og har timer i både stamklassen 

og i Midt basen. Carlas storebror går på Nordre 

skole i Viborg. 

Jeg er gift med Michael, og vi bor alle i Tulstrup. 

Til dagligt underviser jeg unge mennesker på 

FGU Midt Vest i Ikast. Trivsel og rammer for god læring er områder jeg 

brænder for. Det håber jeg at blive klogere på, og også kunne bidrage til, i 

bestyrelsesarbejdet på Nordre skole. Ydermere er jeg nysgerrig på, hvordan 

specialtilbuddene kan kombineres med skolens sportsprofil.  

Jeg har tidligere engageret mig i bestyrelsesarbejde og håber at kunne bidrage 

med erfaring derfra. 

 

 

 

Jeg hedder Karsten Fyhn, er gift med Kirstine Buelund 

Fyhn og bor i nordbyen i Ikast. Sammen har vi to børn, 

Johan og Alma. Johan går på 3. årgang og Alma skal 

starte i 0. klasse efter sommerferien, begge på Nordre 

Skole.  

Jeg er optaget af børns trivsel og tryghed i deres skoleliv 

og vil derudover arbejde for et nært og godt forhold 

mellem skole, forældre og lokalområdet. 

 

 

 

 
Jeg hedder Allan Lauridsen, gift med Nina Lauridsen og 

bor i Tulstrup. Sammen har vi 3 børn, Johanne, Carla i 6. 

og Lauge i 2. klasse. Jeg har haft børn på skolen i 11 år 
nu, og vil have det i en del år fremover også. Jeg har 

tidligere været meget involveret i foreningslivet i Ikast og 
har stor interesse for skolens idrætsprofil. Jeg sagde ja til 

at deltage i bestyrelsesarbejdet på skolen fordi det er 
vigtigt at vi som forældre har interesse for skolen og 

arbejder sammen med skolen. 

 

  

 
 

 



Præsentation af vores skolebestyrelse 2024 
 

 

Jeg hedder Kate Nordahl, og har været ansat på Ikast 
Nordre Skole i 11 år. Jeg underviser i dansk, musik og 

Natur/teknologi i mellemtrinnet.  
Derudover er jeg kontaktlærer for skolens elevråd, og har 6 

AKT-timer i ugen. Jeg er valgt til skolebestyrelsen som 
medarbejderrepræsentant for lærersiden.  

 
 

 

 

Jeg hedder Annette og er fra skoleåret 24/25 den nye 

medarbejderrepræsentant i skolebestyrelsen på Nordre 

Skole. Jeg har været ansat på skolen siden 2017, hvor jeg 

blev overflyttet fra Ikast Vestre Skole i forbindelse med 

sammenlægningen. Ud over min lærererfaring har jeg 

tidligere arbejdet i tekstilbranchen. Jeg bor i Tulstrup og 

har to voksne børn. Jeg har tidligere lavet 

bestyrelsesarbejde og finder nu igen tid til at deltage i 

dette spændende og vigtige arbejde. Jeg håber at kunne 

bidrage med input samt viderebringe ideer fra resten af 

medarbejderne på skolen. 

 

 

Jeg hedder Jane Johansen og bor i Ikast 

Er forældre til drenge i 4 klasse og 2 klasse på Nordre 

skole.  

Arbejdsmæssigt er jeg salgsback-up Assistent i en 

virksomhed i Tjørring. 

Jeg er aktiv i aktivitetsrådet i FC Ikast fodboldklub hvor 

min dreng på 10 år spiller, samt aktiv i forældrerådet i 

4.A. 

Jeg stiller op som bestyrelsesmedlem, da jeg fortsat 

ønsker fokus på især trivsel, idet jeg brænder for at give 

alle børn en god skolegang fra 0.-9. klasse på Nordre 

Skole. Derudover vil jeg gerne sætte fokus på godt samarbejde mellem skole 

og forældre, og komme med nye tiltag dertil.  

At Nordre Skole er en god arbejdsplads for alle de herlige voksne mennesker, 

der er med til at udvikle vores børn, er for mig rigtig vigtigt at kunne 

bibeholde, og blive ved med at sætte fokus på. 

Idet der er sportsaktiviteter tilknyttet vores dagligdag i familien, er jeg en 

stærk fortaler af SGU-linjen samt Idrætstalentklasserne, og vil gerne gøre en 

forskel til fortsat udvikling og læring på det sportslige niveau. 

 



Præsentation af vores skolebestyrelse 2024 
 

 

 
Jeg hedder Jørgen er 39 år og er far til Silje i C2 og 

Holger i indskolingen i Isenvad.  
Jeg går ind for et godt skole-hjem-samarbejde, mobilfri 

skole og et mere overvejet brug af skærme i 
undervisningen.  

Derudover er børnenes sociale fællesskab og trivsel et 
vigtigt fokusområde for mig.  

Jeg er suppleant i bestyrelsen. 

 

_______________________________________________________________ 
 

Jeg hedder Stine Bøgedal Flint, og har været ansat på 

Isenvad skole siden juni 2005.  
Jeg har timer i indskolingen og på mellemtrinnet, og 

underviser primært i matematik, natur og teknologi samt 
madkundskab. Derudover er jeg skolens it-vejleder.   

Jeg bor i Silkeborg med min mand Andreas og vores to 

piger på 18 og 21 år. Jeg er medlem af Silkeborg 
Orienteringsklub, hvor jeg tidligere har siddet en del år 

som forældrerepræsentant i klubbens ungdomsafdeling.  
Jeg er valgt som medarbejderrepræsentant til skolebestyrelsen for skoledelen 

på Isenvad skole. 

_______________________________________________________________ 
 

Mit navn er Morten Godske Jensen, jeg er 52 år har 

været lærer på Isenvad  

skole i snart 27 år. Jeg har været fagligt aktiv i 

Herningegnens lærerforening, deltaget i skolebestyrelses 

arbejde, da Isenvad skole havde sin egen skolebestyrelse 

og diverse MED-udvalg i Ikast Brande kommune. Jeg har 

en grundlæggende interesse for folkeskolen. I dette 

skoleår er jeg tilknyttet både mellemtrinet og indskolingen, hvor jeg underviser 

i matematik, natur-teknologi, Idræt, historie og kristendom og er klasselærer 

for D2.  

Jeg er bosiddende i Ikast, er gift og har to voksne drenge og er så heldig at 
være farfar. Jeg er valgt som medarbejderrepræsentant til skolebestyrelsen for 

skoledelen på Isenvad skole 
____________________________________________________________ 
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Jeg hedder Elsebeth Mary Rosenkilde. Jeg bor sammen med 

Bjarke, og vi har tilsammen fem børn. Jeg er mor til Thor 
som snart skal i 8.b. Jeg er tidligere forældrerepræsentant i 

skolebestyrelsen og er nu suppleant. Et af mine fokuspunkter 
i bestyrelsen er børns trivsel. Skolen er med til at bygge det 

fundament, som vores børn skal stå på resten af deres liv, 
og derfor er det vigtigt for mig, at det er et sted hvor de har 

det godt, og har lyst til læring og udvikling. 
 

_______________________________________________________________ 

 
Alan Martinsen  

Tlf. 30109430  
Leder af Isenvad Børnehus og SFO 

Ansat i Isenvad 01.08.2005  
Tidligere ansættelser:  

1998 – 2005 afdelingsleder, Kløverhuset, Kølkær  
1993 – 1998 pædagog, Bakkelyst, Herning  

Bor i Hammerum  
 

 

 

 

Jeg hedder Malene Bæksted og er afdelingsleder ved 
Isenvad Skole. Jeg bor i Silkeborg sammen med min 

kæreste, mine to bonusbørn og mine 2 hunde. Jeg 

startede som afdelingsleder i april 2023 og har inden 
arbejdet 10 år på Hedensted Skole, 7 år på Sølystskolen i 

Silkeborg og 2 år på Lindved Skole. Jeg har undervist i 
alle fag, men primært i indskoling og mellemtrin. Jeg 

bruger fritiden på at spille padel, nyde haven og naturen. 
Jeg er glad for samarbejdet på tværs i bestyrelsen, hvor 

vi kan noget sammen, men også er gode hver for sig. 
 

_______________________________________________________________ 
 
Jeg hedder Jane Lehmann og har været viceleder på Ikast Nordre 

Skole siden januar 2013.  Jeg bor i Christianshede med min 

kæreste og vores hund. Jeg har tre voksne børn og tre svigerbørn 

samt et barnebarn. Jeg blev uddannet lærer i 1995. Tidligere har 

jeg arbejdet på Klovborg Skole (9. år) og Ejstrupholm Skole (8,5 

år). Mine ansvarsområder på Ikast Nordre Skole er bl.a. 

specialområdet, eksamen og test, koordinering af møder omkring 

elever, læringsvejledning, entreprenørskab... og meget andet:-) 

Så vil jeg gerne bruge tid på hus, have, sommerhus, lidt løb, 

svømning, håndarbejde og læser en bog, når der er tid til det- og så passer jeg mit 

barnebarn med stor fornøjelse       

_______________________________________________________________ 
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Jørgen Erik Stenskrog Schou – SFO leder på Ikast Nordre 

Skole fra d. 1. februar 2020. 

Jeg bor i Gjessø med min familie – kone og tre børn.  

Jeg er uddannet lærer og har arbejdet de seneste år på 

Dybkær Specialskole i Silkeborg. Jeg har arbejdet med 

udsatte børn og unge som intern lærer på et bo- og 

opholdssted og været friluftslivsunderviser på Silkeborg 

Højskole. I min fritid har jeg været aktivt deltagende i at 

skabe gode muligheder for Natur og friluftsliv, for den brede befolkning, ved at 

være bestyrelsesmedlem i DGI-Midtjylland. Familiefriluftliv, Kano og kajakture 

samt ”MTB for ALLE” har været nogle af de udviklingsprojekter der har givet 

gode oplevelser for mange børn og unge samt voksne. Aktiviteter og tanker 

som jeg i høj grad har båret med mig ind i min skoleundervisning og 

pædagogik og som fremadrettet vil være en del af min tilgang til at skabe god 

SFO på Ikast Nordre. 

 

 
 

Jeg hedder Bo Holm Nielsen og er skoleleder på Isenvad 
Skole og Ikast Nordre Skole. Jeg bor i Snejbjerg og har fire 

børn/bonusbørn og fritiden går fx med løb og cykling. 
Jeg har været ansat på Ikast Nordre Skole siden januar 

2010, hvor jeg startede som viceleder. Før dette var jeg 
ansat som udskolingslærer i 10 år på Hyldgårdsskolen, hvor 

jeg har undervist i alt på nær tysk og fysik. 
Bestyrelsen er vigtig i arbejdet med at bevare en dejlig og 

mangfoldig skole, der hviler på fælles værdier uanset om 
man er lille, mellem, stor - om man er glad for sport eller 

ej;-)  

 


